
         R O M Â N I A                                        
  JUDEŢUL HUNEDOARA 
MUNICIPIUL HUNEDOARA 
     CONSILIUL LOCAL 
 

 
PROCES – VERBAL 

încheiat cu ocazia şedinţei ordinare a Consiliului Local al Municipiului  
Hunedoara din  data de 30.08.2007 

 
 

 
D-nul  Primar Nicolae Schiau: 

             „Dăm citire rugăciunii „Tatăl Nostru” 
 Domnilor consilieri, 
 Declar deschisă şedinţa de astăzi a Consiliului local al municipiului 

Hunedoara, anunţându-vă că din totalul de 21 consilieri şi-au înregistrat prezenţa până la 
această oră un număr de 15 consilieri (lipsesc motivat Artean Mircea Ioan, Bar Sorin 
Daniel,  Boiangiu Maria, Chiş-Şerban Ana Aurelia,  Ferenczi Istvan, Cîrlan Virgiliu ) . 

Prin Hotărârea Consiliului Local al municipiului Hunedoara nr. 159/2007 a 
fost ales dintre membrii Consiliului Local al Municipiului Hunedoara  domnul Bar Sorin 
Daniel ca preşedinte de şedinţă pentru perioada 1.08.2007- 30.09.2007. 

Având în vedere faptul că acesta nu poate participa la şedinţa ordinară din 
data de 30.08.2007 se impune adoptarea unei hotărâri cu privire la numirea unui nou 
preşedinte de şedinţă, deci dau cuvântul decanului de vârstă al consiliului local pentru a 
face propunerea la primul proiect de hotărâre de pe ordinea de zi.” 

 
D-nul  Răceanu Viorel: 
„Propun ca d-nul Mariş Remus să fie preşedinte de şedinţă.” 
 
La punctul 1 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adoptă cu votul majorităţii 

consilierilor în funcţie)  
- d-nului Şerban Ioan Daniel  care prezintă raportul comisiei juridice. 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a 

hotărârii pe ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-3 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.167/2007 se aprobă în unanimitate.  
 
D-nul  Mariş Remus: 
„Vă informez că la şedinţa de astăzi participă de drept:  dl. primar Nicolae 

Schiau,  dl secretar Aurel Raţă-Bugnariu. 
Ca invitaţi participă directori, şefi de servicii şi birouri din cadrul Primăriei 

Municipiului Hunedoara, reprezentanţi ai S.C. „FC CORVINUL  2005 Hunedoara, 
delegaţii săteşti, precum şi presa locală.” 

  
În continuare se dă cuvântul d-lui Secretar pentru a prezenta stadiul 

legalităţii hotărârilor adoptate în şedinţele  din data de  26.07.2007 şi 8.08.2007. 
 
D-nul Secretar Aurel Raţă-Bugnariu: 
„Instituţia Prefectului judeţului Hunedoara, nu a avut obiecţii, până la data 

prezentei şedinţe, cu privire la legalitatea hotărârilor adoptate în şedinţele Consiliului 
Local din data de 26.07.2007 şi 8.08.2007. 
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Procesele verbale ale şedinţelor anterioare care au fost puse în timp util la 
dispoziţia consilierilor, au fost semnate de către secretar precum şi de către preşedintele 
şedinţelor anterioare, şi le  supun aprobării Consiliului local.” 

Procesele verbale ale şedinţelor Consiliului Local al Municipiului Hunedoara 
din data de 26.07.2007 şi 8.08.2007 se aprobă în unanimitate. 

 
 
Domnul primar prezintă ordinea de zi şi propune modificarea acesteia 

după cum urmează:  
-  introducerea la punctul 1 al ordinei de zi a proiectului de hotărâre privind 

alegerea dintre membrii Consiliului Local al Municipiului Hunedoara a unui preşedinte de 
şedinţă pentru şedinţa ordinară din data de 30.08.2007. 

- introducerea după punctul 15 al ordinei de zi a 2 proiecte de hotărâre, 
cu privire la : 

- aprobarea  planului urbanistic de detaliu pentru “Imobil de apartamente în 
regim de înălţime S+P+8-9E” situat în municipiul Hunedoara str. M. Viteazu zona Stadion 

- aprobarea devizului de lucrări şi a cofinanţării proiectului de investiţii 
„Dezvoltarea Adăpostului de Urgenţă pe Timp de Noapte din municipiul Hunedoara”, 
precum şi aprobarea parteneriatului între Consiliul Local al Municipiului Hunedoara şi 
unele structuri asociative non profit,  în vederea obţinerii unei finanţări nerambursabile în 
cadrul programelor de interes naţional (PIN): „Combaterea excluziunii sociale a 
persoanelor fără adăpost prin crearea de centre sociale de urgenţă”. 

 
Ordinea de zi va fi renumerotată în mod corespunzător, astfel: 
 
 

1.  Proiect de hotărâre privind alegerea dintre membrii Consiliului Local al Municipiului 
Hunedoara a unui preşedinte de şedinţă pentru şedinţa ordinară din data de 30.08.2007.  
                                                                                            Iniţiator: primar Nicolae Schiau 

 
2.  Proiect de hotărâre privind aprobarea parteneriatului dintre Consiliul Local al 
municipiului Hunedoara şi Asociaţia ''Iancu de Hunedoara - PAEM'', precum şi 
cofinanţarea  proiectului ,,Incluziunea socială a tinerilor romi din municipiul Hunedoara'' în 
cadrul programului PHARE 2006 – Coeziune Economică şi Socială – Dezvoltarea 
Resurselor Umane – Măsuri de Incluziune Socială, linia de buget PHARE2006/018-
147.04.02,  Referinţă: 01. 
                                                                                            Iniţiator: primar Nicolae Schiau 
 
3. Proiect de hotărâre privind aprobarea cofinanţării costurilor eligibile pentru proiectul 
“Dezvoltarea serviciilor de îngrijire la domiciliu pentru persoane vârstnice dependente din 
municipiul Hunedoara” în vederea obţinerii unei finanţări nerambursabile în cadrul 
programului de interes naţional al M.M.F.E.S. “Dezvoltarea serviciilor de îngrijire la 
domiciliu a persoanelor vârstnice dependente”. 
                                                                                             Iniţiator: primar Nicolae Schiau 

 

4.  Proiect de hotărâre pentru rectificarea bugetului  local al  municipiului 
Hunedoara, pe anul 2007. 
                                                                                             Iniţiator: primar Nicolae Schiau 
 
5.  Proiect de hotărâre privind  modificarea şi completarea  Contractului de delegare a 
gestiunii Serviciului public de alimentare cu apă şi de canalizare în Municipiul Hunedoara 
aprobat prin Hotărârea Consiliului local nr.156/2005.   
                                                                                             Iniţiator: primar Nicolae Schiau 
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6. Proiect de hotărâre  privind repartizarea unei locuinţe convenabile situată în municipiul 
Hunedoara .  

        Iniţiator: primar Nicolae Schiau 
7. Proiect de hotărâre  privind aprobarea participării delegaţiei municipiului Hunedoara  la 
ceremonia de deschidere a noului muzeu al oraşului Zenica, în perioada                                                                                                                                 
4-10 septembrie  2007. 

                                                                   Iniţiator: primar Nicolae Schiau 
 

8. Proiect de hotărâre privind propunerea de trecere a unor terenuri din administrarea 
Consiliului   local al municipiului Hunedoara  în proprietatea privată a actualilor deţinători 
ai construcţiilor. 

                                                                   Iniţiator: primar Nicolae Schiau 
 

9. Proiect de hotărâre  privind aprobarea concesionării   prin licitaţie publică  a  terenului 
în suprafaţă de 2025,00 mp  situat în  str. Pescăruşului, municipiul Hunedoara.             
                                                                                             Iniţiator: primar Nicolae Schiau  
10. Proiect de hotărâre privind aprobarea unor planuri urbanistice de detaliu pentru 
obiective situate în municipiul Hunedoara . 
                   Iniţiator: primar Nicolae Schiau 
 
11. Proiect de hotărâre privind aprobarea  vânzării prin licitaţie publică a unor terenuri 
situate în municipiul Hunedoara.   
                                      Iniţiator: primar Nicolae Schiau 
 
12. Proiect de hotărâre privind aprobarea identificării  unor  terenuri situate în intravilanul  
municipiului  Hunedoara, precum şi aprobarea înregistrării acestora  în  Cartea Funciară, 
din proprietatea  Statului Român  în proprietatea privată a municipiului Hunedoara. 
                  Iniţiator: primar Nicolae Schiau 
 
13. Proiect de hotărâre privind aprobarea identificării  unor  terenuri  destinate construirii 
de locuinţe, situate în intravilanul  municipiului  Hunedoara, precum şi aprobarea 
înregistrării acestora  în  Cartea Funciară, din proprietatea  Statului Român  în 
proprietatea privată a municipiului Hunedoara. 
                   Iniţiator: primar Nicolae Schiau 
 
14. Proiect de hotărâre privind  acordarea unui mandat special împuternicitului Consiliului 
Local  al Municipiului Hunedoara în Adunarea Generală a Acţionarilor la S.C. „FC 
CORVINUL  2005 Hunedoara” S.A..   
                                                                                            Iniţiator: primar Nicolae Schiau 
 
15. Proiect de hotărâre privind atribuirea în folosinţă gratuită, pe termen limitat, a spaţiului  
în suprafaţă de 40 mp, situat în Municipiul Hunedoara, str. C-tin Brâncuşi, Bloc X2,  
camera 6, în favoarea Ligii Pensionarilor – Filiala Hunedoara. 

                    Iniţiator: primar Nicolae Schiau 
 
 
16. Proiect de hotărâre privind aprobarea organizării şi desfăşurării în municipiul 
Hunedoara a manifestării „FESTIVALUL  BERII”,  în perioada 14.09. - 16.09.2007. 
                                  Iniţiator: primar Nicolae Schiau 
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17. Proiect de hotărâre privind aprobarea  planului urbanistic de detaliu pentru “Imobil de 
apartamente în regim de înălţime S+P+8-9E” situat în municipiul Hunedoara str. M. 
Viteazu zona Stadion. 

                               Iniţiator: primar Nicolae Schiau 
 
 18. Proiect de hotărâre privind aprobarea devizului de lucrări şi a cofinanţării proiectului 
de investiţii „Dezvoltarea Adăpostului de Urgenţă pe Timp de Noapte din municipiul 
Hunedoara”, precum şi aprobarea parteneriatului între Consiliul Local al Municipiului 
Hunedoara şi unele structuri asociative non profit,  în vederea obţinerii unei finanţări 
nerambursabile în cadrul programelor de interes naţional (PIN): „Combaterea excluziunii 
sociale a persoanelor fără adăpost prin crearea de centre sociale de urgenţă” 

                            Iniţiator: primar Nicolae Schiau  
         
 19. Diverse.    

 
Se supune la vot ordinea de zi MODIFICATĂ, care se aprobă în 

unanimitate. 
 
D-nul Mariş Remus : 
 „Cunoscându-se şi aprobându-se ordinea de zi, rog pe domnii consilieri 

care au un interes patrimonial, fie personal, fie prin soţ, soţie, afin sau rude până la 
gradul IV inclusiv, în problemele supuse dezbaterilor Consiliului local, să anunţe înainte 
de a intra în dezbaterea ordinii de zi, pentru a se consemna în procesul verbal (art.46 
alin.1 din Legea administraţiei publice locale nr.215/2001, republicată). 

Vă aducem la cunoştinţă faptul că hotărârile adoptate de Consiliul local cu 
încălcarea dispoziţiilor art.46 alin.(1) din Legea administraţiei publice locale nr.215/2001, 
republicată sunt nule de drept. 

Punctul 1 de pe ordinea de zi fiind supus dezbaterii voi începe şedinţa cu 
punctul 2 de pe ordinea de zi.” 
 

La punctul 2 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adoptă cu votul majorităţii 
consilierilor în funcţie).  

- d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 
- d-lui Mariş Remus care prezintă raportul comisiei de buget. 
- d-lui Şerban Ioan Daniel  care prezintă raportul comisiei juridice. 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a 

hotărârii pe ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-5 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.168/2007 se aprobă în unanimitate.  
 
La punctul 3 al ordinii de zi se dă cuvântul (se adoptă cu votul majorităţii 

consilierilor în funcţie).  
- d-lui  primar care prezintă Nota de fundamentare. 
- d-lui Mariş Remus care prezintă raportul comisiei de buget. 
- d-lui Şerban Ioan Daniel  care prezintă raportul comisiei juridice. 

 
Întrucât nu  sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a 

hotărârii pe ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-2 se aprobă în unanimitate. 



 5 

 
Având în vedere faptul că art. 3 din cadrul proiectului de hotărâre are caracter 

individual (cu privire la persoane) votul va fi secret.  
Se ia o pauză de 5 minute pentru numărarea voturilor şi încheierea 

procesului-verbal de către comisia de validare. 
 
Comisia de validare, numită în temeiul art.32 din Legea administraţiei publice 

locale nr.215/2001, aprobată prin Hotărârea Consiliului local nr.124/2004, modificată prin 
Hotărârea Consiliului local nr.129/2004, procedând la numărarea buletinelor de vot 
privind numirea echipei de implementare a proiectului “Dezvoltarea serviciilor de îngrijire 
la domiciliu pentru persoane vârstnice dependente din municipiul Hunedoara” în vederea 
obţinerii unei finanţări nerambursabile în cadrul programului de interes naţional al 
M.M.F.E.S. “Dezvoltarea serviciilor de îngrijire la domiciliu a persoanelor vârstnice 
dependente”, a constatat următoarele: 

 
1.Costa Maria -  coordonator   al Serviciului de Îngrijire şi Asistenţă la Domiciliu  

15 voturi”pentru” 
2.Lasconi Ramona – referent în cadrul Serviciului de Îngrijire şi Asistenţă la 

Domiciliu 15 voturi”pentru” 
 3.Capota Florin Nicolae – referent - Compartiment Integrare Europeană 15 

voturi”pentru” 
 
În urma acestor rezultate,  echipa de implementare a proiectului 

“Dezvoltarea serviciilor de îngrijire la domiciliu pentru persoane vârstnice dependente din 
municipiul Hunedoara” în vederea obţinerii unei finanţări nerambursabile în cadrul 
programului de interes naţional al M.M.F.E.S. “Dezvoltarea serviciilor de îngrijire la 
domiciliu a persoanelor vârstnice dependente”, este următoarea: 

 
1.Costa Maria -  coordonator   al Serviciului de Îngrijire şi Asistenţă la Domiciliu; 
2.Lasconi Ramona – referent în cadrul Serviciului de Îngrijire şi Asistenţă la Domiciliu; 

            3.Capota Florin Nicolae – referent - Compartiment Integrare Europeană. 
 
Art.4-6 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.169/2007 se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 4 al ordinii de zi se dă cuvântul (se adoptă cu votul majorităţii 

consilierilor în funcţie).  
                 -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Mariş Remus care prezintă raportul comisiei de buget. 
- d-lui Şerban Ioan Daniel   care prezintă raportul comisiei juridice. 

 
Întrucât nu  sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a 

hotărârii pe ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-12 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.170/2007 se aprobă în unanimitate. 

 
 
 
La punctul 5 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adoptă cu votul a 2/3 din 

numărul consilierilor în funcţie).  
                 -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 
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- d-lui Mariş Remus care prezintă raportul comisiei de buget. 
- d-lui Şerban Ioan Daniel  care prezintă raportul comisiei juridice. 
- d-lui Gyorfi Jeno care prezintă raportul comisiei de comerţ. 
- d-lui  Buzea Gheorghe care prezintă raportul comisiei de urbanism. 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a 

hotărârii pe ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-5 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.171/2007 se aprobă în unanimitate.  
 
La punctul 6 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adoptă cu votul a 2/3 din 

numărul consilierilor în funcţie).  
                 -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Mariş Remus care prezintă raportul comisiei de buget. 
 
 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a 
hotărârii pe ansamblu. 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-2 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.172/2007 se aprobă în unanimitate.  

 
La punctul 7 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adoptă cu votul majorităţii 

consilierilor în funcţie).  
                 -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare  

- d-lui Mariş Remus care prezintă raportul comisiei de buget. 
- d-lui Şerban Ioan Daniel  care prezintă raportul comisiei juridice. 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a 

hotărârii pe ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
 
D-nul Demeter Ilie: 
„La art.1, rog să fie propus un alt coleg pentru a merge în locul meu în 

Zenica, deoarece eu nu pot să merg.” 
 
D-nul Primar Nicolae Schiau: 
„Deoarece au fost discuţii, noi am făcut o situaţie referitoare la componenţa 

delegaţiilor şi sunt câteva persoane din cadrul consiliului local ce nu au fost plecaţi 
niciodată în delegaţii, până acum. D-nul Demeter, de exemplu nu a fost niciodată plecat 
într-o delegaţie în oraşele înfrăţite, motiv pentru care l-am propus. Enumăr pe câţiva 
dintre aceştia: d-nul Răducea Ionel, d-nul Răscoleanu Pavel şi d-nul Răceanu Viorel.” 

 
Deoarece toţi cei trei domni consilieri au motivat faptul că nu pot face parte 

din delegaţia municipiului Hunedoara ce va participa la ceremonia de deschidere a noului 
muzeu al oraşului Zenica, în perioada 4-10 septembrie 2007,  se fac propuneri din partea 
consiliului local. 

 
D-nul Gyorfi Jeno: 
„Eu îl propun pe d-nul Şerban Ioan Daniel.” 
 
D-nul consilier Cîrlan Virgiliu a venit , deci numărul consilierilor prezenţi este 

de 16 persoane.  
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Având în vedere faptul că art. 3 din cadrul proiectului de hotărâre are caracter 

individual (cu privire la persoane) votul va fi secret.  
Se ia o pauză de 5 minute pentru numărarea voturilor şi încheierea 

procesului-verbal de către comisia de validare. 
 
Comisia de validare, numită în temeiul art.32 din Legea administraţiei 

publice locale nr.215/2001, aprobată prin Hotărârea Consiliului local nr.124/2004, 
modificată prin Hotărârea Consiliului local nr.129/2004, procedând la numărarea 
buletinelor de vot privind numirea delegaţiei municipiului Hunedoara ce va participa la  
ceremonia de deschidere a noului muzeu al oraşului Zenica , a constatat următoarele: 

 
 -     Şerban Ioan Daniel – consilier local 16 voturi”pentru” 
 -     Cerişer  Nicolae – director al Muzeului “Castelul Corvinilor” 16 voturi”pentru” 
-      translator 16 voturi”pentru” 
-      conducător auto 16 voturi”pentru” 
 

În urma acestor rezultate delegaţia municipiului Hunedoara ce va participa 
la  ceremonia de deschidere a noului muzeu al oraşului Zenica, este următoarea: 

 
-     Şerban Ioan Daniel – consilier local 
-    Cerişer  Nicolae – director al Muzeului “Castelul Corvinilor” 
-    translator 

       -    conducător auto 
 
Art.2-3  se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.173/2007 se aprobă în unanimitate.  
 
La punctul 8 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adoptă cu votul a 2/3 din 

numărul consilierilor în funcţie).  
- d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare  
- d-lui Mariş Remus care prezintă raportul comisiei de buget. 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a 

hotărârii pe ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-2 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.174/2007 se aprobă în unanimitate.  

 
La punctul 9 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adoptă cu votul a 2/3 din 

numărul consilierilor în funcţie). 
- d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare  
- d-lui Mariş Remus care prezintă raportul comisiei de buget. 
- d-lui Gyorfi Jeno care prezintă raportul comisiei de comerţ. 
- d-lui  Buzea Gheorghe care prezintă raportul comisiei de urbanism. 

 
Se dă cuvântul d-nilor consilieri: 
D-nul Răducea Ionel : 
„Eu personal consider că redevenţa este mult mai mică pentru zona în care 

se află terenul. Deci propun să se pornească de la 9 lei/mp/an.” 
D-nul Magaon Jane: 
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„Acelaşi lucru doream să propun şi eu, mă gândeam la 10lei/mp/an, dar 
sunt de acord cu d-nul Răducea să fie de 9 lei/mp/an, deoarece pe M. Viteazu s-a 
pornit licitaţia cam de la aceeaşi sumă.” 

 
D-nul Primar Nicolae Schiau: 
„ Nu am nimic împotriva acestor propuneri, sunt de acord cu ele, ultima 

dată, chiar pe Dacia, intersecţie cu M. Viteazu a fost licitat un teren cu 9 lei/mp/an.” 
 
D-nul Mariş Remus: 
„Stimaţi colegi, avem 2 propuneri de amendament care coincid, cea a        

d-nului Răducea şi cea a d-nului Magheru:  9 lei/mp/an.” 
 
Se supune aprobării amendamentul: a fost aprobat în unanimitate. 
 

Întrucât nu  mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi 
a hotărârii pe ansamblu. 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-2 se aprobă în unanimitate. 
Art.3, cu amendamentul  votat,  se aprobă în unanimitate. 
Art.4 se aprobă în unanimitate. 
 

   Având în vedere faptul că art. 5 din cadrul proiectului de hotărâre are 
caracter individual (cu privire la persoane) votul va fi secret.  

Se ia o pauză de 5 minute pentru numărarea voturilor şi încheierea 
procesului-verbal de către comisia de validare. 

Comisia de validare, numită în temeiul art.32 din Legea administraţiei 
publice locale nr.215/2001, aprobată prin Hotărârea Consiliului local nr.124/2004, 
modificată prin Hotărârea Consiliului local nr.129/2004,  procedând la numărarea 
buletinelor de vot privind numirea comisiei în vederea organizării licitaţiei publice  
pentru concesionarea terenului în suprafaţă de 2.025,00 mp, situat în str. 
Pescăruşului, municipiul Hunedoara, a constatat următoarele: 

 
- Schiau Nicolae – primar – preşedinte 16 voturi”pentru” 
- Magheru Liviu – consilier local – membru 16 voturi”pentru” 
- Mirea Liana – director economic – membru 16 voturi”pentru” 
- Bilei Lucian – şef serviciu urbanism – membru 16 voturi”pentru” 
- Spiridon Pantelimon – consilier juridic – membru 16 voturi”pentru” 
- Şăucă Ştefan– director Administraţia finanţelor publice Hunedoara –  
                         membru 16 voturi”pentru” 
- Nicula Ana – inspector – membru 16 voturi”pentru” 
 

 În urma acestor rezultate, comisia în vederea organizării licitaţiei publice  
pentru concesionarea terenului în suprafaţă de 2.025,00 mp, situat în str. Pescăruşului, 
municipiul Hunedoara, este următoarea: 

 
- Schiau Nicolae – primar – preşedinte 
- Magheru Liviu – consilier local – membru 
- Mirea Liana – director economic – membru 
- Bilei Lucian – şef serviciu urbanism – membru 
- Spiridon Pantelimon – consilier juridic – membru 
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- Şăucă Ştefan– director Administraţia finanţelor publice Hunedoara - 
membru 

- Nicula Ana – inspector – membru   
 

Art.6-7 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.175/2007 se aprobă în unanimitate.  
 
 
La punctul 10 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adoptă cu votul 

majorităţii consilierilor în funcţie).  
-     d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare  
- d-lui Gyorfi Jeno care prezintă raportul comisiei de comerţ. 
"La  art. 2 comisia a dat aviz nefavorabil deoarece nu se încadrează în zona 

istorică şi stilul arhitectural al zonei.” 
- d-lui  Buzea Gheorghe care prezintă raportul comisiei de urbanism. 

 
D-nul  Primar Nicolae Schiau: 
„ Referitor la amendamentul comisiei de comerţ pot spune doar că acolo a 

fost restaurantul Metalul, nu este nici un stil arhitectural şi nici zonă istorică. Acel 
restaurant a fost construit în anii 50.” 

D-nul  Mariş Remus: 
„ D-nule consilier Gyorfi, aveţi aviz nefavorabil la art.2? Putem să îl luăm ca 

şi un amendament din partea dvs?" 
D-nul  Gyorfi Jeno: 
„ Da” 
 
D-nul  Mariş Remus: 
„Sunt nevoit d-nilor consilieri să vă rog să vă înscrieţi la cuvânt, şi dacă 

aveţi obiecţii faţă de proiectul de hotărâre supus dezbaterii să propuneţi amendament.” 
 
Se dă cuvântul d-nilor consilieri: 
D-nul Magheru Liviu : 
„În cadrul comisiei am avut discuţii şi am avut şi observaţii, reprezentanţii de 

la urbanism au fost prezenţi în cadrul comisiei.  
Am discutat situaţia clădirii de lângă staţia Mol. Am considerat că faţada 

care este înspre şosea, spre Păltiniş are un aspect destul de interesant pentru zona 
respectivă. Acest proiect a fost respins o dată, s-a încercat să se refacă proiectarea 
acoperişului. Dar consider că ar mai trebui să se lucreze la acest proiect deoarece nu 
se află în concordanţă cu zona respectivă. 

Am mai avut obiecţii referitoare la faptul că majoritatea construcţiilor 
propuse, PUD-uri, se tratează unilateral doar PUD-ul, nu avem un mod de amenajare 
a zonei, o parcare propusă, etc. mă refer aici şi la PUD-ul propus pentru stadion: este 
prezentat un bloc de 8-9 etaje, dar nu se propune nici o parcare, sau garaje la subsol.  

Biroul de urbanism ar trebui să insiste pe aceste probleme când verifică un 
PUD ce urmează a fi prezentat consiliului local, pentru a nu se mai crea aglomerări de 
circulaţie, etc.”  
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D-nul  Şerban Ioan Daniel: 
„ Referitor la punctul 2. Acest PUD se încadrează în zona de protecţie 

arheologică. Sunt o grămadă de legi.” 
 
D-nul  Primar Nicolae Schiau: 
„Nu ştiu dacă PUD-ul de la art.2 se află în zona de protecţie arheologică.” 
 
D-nul  Mariş Remus: 
„D-nule Magheru, referitor  la primul punct ridicat de dvs., comisia dvs, 

împreună cu Serviciul Urbanism ar trebui să  elaboraţi un proiect de hotărâre prin care să 
se poată aproba PUD-urile numai în baza PUZ-urilor, are să fie conforme cu PUG-ul 
aprobat. Cam acesta este mersul logic al problemelor. 

Referitor la art.2 îl consideraţi ca un amendament de a fi scos din cadrul 
proiectului de hotărâre, pentru a putea fi refăcut?” 

 
D-nul  Şerban Ioan Daniel: 
„ Desenul acestui PUD este foarte frumos, este de viitor , dar nu se 

încadrează cu zona. Dacă se doreşte să se realizeze o clădire , trebuie să fie la nivelul 
celor existente şi să se  încadreze în zona istorică a oraşului.” 

 
D-nul  Mariş Remus: 
„ Domnule coleg, insistaţi ca acest PUD să fie scos din cadrul proiectului 

pentru a fi refăcut. Deci d-nul Gyorfi şi d-nul Şerban au făcut un amendament, iar eu sunt 
obligat să supun spre aprobare acest amendament.” 

Se supune la vot amendamentul comisiei de comerţ şi al d-nului Şerban 
Ioan Daniel de a se scoate din cadrul proiectului art.2. Amendamentul a fost votat cu 6 
voturi „pentru” (Şerban Ioan Daniel, Băloiu Maria, Gyorfi Jeno, Magaon Jane, Pop 
Cristian, Răceanu Viorel), 5 voturi „împotrivă”  (Buzea Gheorghe, Popa Mircea Marcel, 
Mureşan Gheorghe, Demeter Ilie, Magheru Liviu) şi 5 „abţineri” (Răscolean Pavel, 
Răducea Ionel, Dan Ioan, Mariş Remus)    

 
Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a 

hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1 se aprobă în unanimitate. 
Art.2 (ce a fost art.3) se aprobă în unanimitate. 
Art.3 (ce a fost art.4) se aprobă în unanimitate. 
Art.4 (ce a fost art.5) se aprobă în unanimitate. 
Art.5 (ce a fost art.6) se aprobă cu 15 voturi „pentru” şi o „abţinere” (d-nul 

consilier Magaon Jane). 
Art.6 (ce a fost art.7) se aprobă în unanimitate. 
 
Hotărârea nr.176/2007 se aprobă în unanimitate.  
 
 
La punctul 11 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adoptă cu votul a 2/3 din 

numărul consilierilor în funcţie). 
                 -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare  

- d-lui Mariş Remus care prezintă raportul comisiei de buget. 
- d-lui Şerban Ioan Daniel  care prezintă raportul comisiei juridice. 
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- d-lui Gyorfi Jeno care prezintă raportul comisiei de comerţ. 
„ Comisia propune următoarele preţuri de pornire a licitaţiei: 

- pentru terenul menţionat la art. 1 lit. a – 40 EURO/mp  
- pentru terenul menţionat la art. 1 lit. b – 50 EURO/mp 
- pentru terenul menţionat la art. 1 lit. c – 50 EURO/mp. 
- pentru terenul menţionat la art. 1 lit. d – 50 EURO/mp  
- pentru terenul menţionat la art. 1 lit. e – 45 EURO/mp 
- pentru terenul menţionat la art. 1 lit. f – 50 EURO/mp. 
- pentru terenul menţionat la art. 1 lit. g – 50 EURO/mp  
- pentru terenul menţionat la art. 1 lit. h – 50 EURO/mp 
- pentru terenul menţionat la art. 1 lit. i – 45 EURO/mp. 
- pentru terenul menţionat la art. 1 lit. j – 50 EURO/mp”  
 

- d-lui  Buzea Gheorghe care prezintă raportul comisiei de urbanism. 
 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a 
hotărârii pe ansamblu. 

 
Se votează amendamentul comisiei de comerţ: 
- pentru terenul menţionat la art. 1 lit. a – 40 EURO/mp – se votează cu 14 

voturi „pentru”,  1 vot „împotrivă” (Demeter Ilie) şi o „abţinere” (Cîrlan Virgiliu) 
 
- pentru terenul menţionat la art. 1 lit. b – 50 EURO/mp - se votează cu 15 

voturi „pentru”,  1 vot „împotrivă” (Demeter Ilie) 
 
- pentru terenul menţionat la art. 1 lit. c – 50 EURO/mp. - se votează cu 15 

voturi „pentru”,  1 vot „împotrivă” (Demeter Ilie) 
 
- pentru terenul menţionat la art. 1 lit. d – 50 EURO/mp - se votează cu 15 

voturi „pentru”,  1 vot „împotrivă” (Demeter Ilie) 
 
- pentru terenul menţionat la art. 1 lit. e – 45 EURO/mp - se votează cu 16 

voturi „pentru”. 
 
- pentru terenul menţionat la art. 1 lit. f – 50 EURO/mp. - se votează cu 15 

voturi „pentru”,  1 vot „împotrivă” (Demeter Ilie) 
 
- pentru terenul menţionat la art. 1 lit. g – 50 EURO/mp – se votează cu 14 

voturi „pentru”,  1 vot „împotrivă” (Demeter Ilie) şi o „abţinere” (Popa Mircea Marcel) 
  
- pentru terenul menţionat la art. 1 lit. h – 50 EURO/mp– se votează cu 14 

voturi „pentru”,  1 vot „împotrivă” (Demeter Ilie) şi o „abţinere” (Popa Mircea Marcel) 
 
- pentru terenul menţionat la art. 1 lit. i – 45 EURO/mp. – se votează cu 14 

voturi „pentru”,  1 vot „împotrivă” (Demeter Ilie) şi o „abţinere” (Popa Mircea Marcel) 
 
D-nul  Mariş Remus: 
„ Domnilor consilieri, pentru lit.”j” îmi permit să fac şi eu o propunere,  să nu 

fiu de acord cu propunerile făcute de către comisia de comerţ, şi deci propun să  rămână 
preţul prezentat în proiectul de hotărâre şi în studiu de evaluare, deci 55 EURO/mp.”  

 
D-nul  Mariş Remus: 
„ Domnilor consilieri, supun spre aprobare primul amendament făcut de 

către comisia de comerţ,  pentru lit.”j” :cine este împotriva modificării tarifului de la 55 la 
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50 euro/mp - se votează cu  10 voturi ”pentru” (Popa Mircea Marcel, Mureşan Gheorghe, 
Băloiu Maria, Demeter Ilie, Cîrlan Virgiliu, Gyorfi Jeno, Magheru Liviu, Magaon Jane, Pop 
Cristian şi Şerban Ioan Daniel). 

 
D-nul  Mariş Remus: 

               „ Domnilor consilieri, supun spre aprobare primul amendament făcut de mine, 
pentru a rămâne preţul prezentat în proiectul de hotărâre şi în studiu deci 55 EURO/mp 
pentru lit.”j”: se votează cu 15 voturi „pentru” şi 1 vot „împotrivă” (Demeter Ilie) . 

 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate . 
 
Art.1 se aprobă în unanimitate. 
Art.2, cu modificări, se aprobă  cu 15 voturi „pentru” şi un vot „împotrivă”   

(Demeter Ilie). 
   
 Având în vedere faptul că art. 3 din cadrul proiectului de hotărâre are 

caracter individual (cu privire la persoane) votul va fi secret.  
Se ia o pauză de 5 minute pentru numărarea voturilor şi încheierea 

procesului-verbal de către comisia de validare. 
 
Comisia de validare, numită în temeiul art.32 din Legea administraţiei 

publice locale nr.215/2001, aprobată prin Hotărârea Consiliului local nr.124/2004, 
modificată prin Hotărârea Consiliului local nr.129/2004, procedând la numărarea 
buletinelor de vot privind numirea comisiei în vederea aprobării vânzării prin licitaţie 
publică  a unor terenuri situate în municipiul Hunedoara, a constatat următoarele: 

1. Schiau Nicolae – primar – preşedinte 16 voturi”pentru” 
2. Demeter Ladislau – director tehnic – membru 16 voturi”pentru” 
3.  Mirea Liana – director economic – membru 16 voturi”pentru” 
4. Bilei Lucian – şef serviciu Urbanism, amenajarea teritoriului, disciplina în 
construcţii şi cadastru – membru 16 voturi”pentru” 
5.  Spiridon Pantelimon – consilier juridic – membru 16 voturi”pentru” 
 

În urma acestor rezultate,  comisia în vederea aprobării vânzării prin licitaţie 
publică  a unor terenuri situate în municipiul Hunedoara, este următoarea: 

 
     1.  Schiau Nicolae – primar – preşedinte 
     2.  Demeter Ladislau – director tehnic – membru 
     3.  Mirea Liana – director economic – membru 
     4.  Bilei Lucian – şef serviciu Urbanism, amenajarea teritoriului,  
                       disciplina în construcţii şi cadastru – membru 
     5.  Spiridon Pantelimon – consilier juridic – membru 

 
Art.4-5 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.177/2007 se aprobă în unanimitate.  
 
La punctul 12 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adoptă cu votul a 2/3 din 

numărul consilierilor în funcţie). 
                 -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare  

- d-lui Mariş Remus care prezintă raportul comisiei de buget. 
- d-lui Şerban Ioan Daniel  care prezintă raportul comisiei juridice. 
- d-lui  Buzea Gheorghe care prezintă raportul comisiei de urbanism 
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Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a 
hotărârii pe ansamblu. 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-4 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.178/2007 se aprobă în unanimitate.  
 
La punctul 13 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adoptă cu votul a 2/3 din 

numărul consilierilor în funcţie). 
                 -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare  

- d-lui Mariş Remus care prezintă raportul comisiei de buget. 
- d-lui Şerban Ioan Daniel  care prezintă raportul comisiei juridice. 
- d-lui  Buzea Gheorghe care prezintă raportul comisiei de urbanism 

 
Se dă cuvântul d-nilor consilieri locali: 
 
D-nul Demeter Ilie: 
„La art.1, ultimul subpunct, este o suprafaţă mare. Nu e  greşeală?” 
 
D-nul Dragotă  Iosif: 
„Nu, este notat drumul ce urmează să se amenajeze.” 
 

Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a 
hotărârii pe ansamblu. 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-4 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.179/2007 se aprobă în unanimitate.  
 
La punctul 14 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adoptă cu votul 

majorităţii consilierilor în funcţie).  
                 -     d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare  

- d-lui Mariş Remus care prezintă raportul comisiei de buget. 
- d-lui Şerban Ioan Daniel  care prezintă raportul comisiei juridice. 

                 -     d-lui Gyorfi Jeno care prezintă raportul comisiei de comerţ 
 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a 

hotărârii pe ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-2 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.180/2007 se aprobă în unanimitate.  
 
La punctul 15 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adoptă cu votul a 2/3 din 

numărul consilierilor în funcţie). 
- d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare  
- d-lui Mariş Remus care prezintă raportul comisiei de buget. 
- d-lui Şerban Ioan Daniel  care prezintă raportul comisiei juridice. 

 
Se dă cuvântul d-nilor consilieri locali: 
 
D-nul  Magaon Jane: 
„La blocul X2, camera 6 este încăperea care s-a dat Ligii Pensionarilor?  
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D-nul  Primar Nicolae Schiau: 
„La ultimul etaj este în curs de amenajare Clubul Pensionarilor, ce este vis-a-

vis de sediul PLD. Acest spaţiu ce îl repartizăm prin proiectul de hotărâre este pentru 
sediu Ligii Pensionarilor, dânşii au solicitat camera 6.” 

 
Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a 

hotărârii pe ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-3 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.181/2007 se aprobă în unanimitate.  
 
La punctul 16 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adoptă cu votul a 2/3 din 

numărul consilierilor în funcţie). 
- d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare  
- d-lui Mariş Remus care prezintă raportul comisiei de buget. 

 
Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a 

hotărârii pe ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1 – 13 voturi „pentru” şi 3 „abţineri” (d-nii Demeter Ilie, Gyorfi Jeno şi 

Magaon Jane). Articolul nu a întrunit cvorumul necesar. 
 

D-nul  Primar Nicolae Schiau: 
„Ar fi trebuit să vedeţi avalanşa de cereri de pe site-ul Primăriei. Ar trebui să 

vedeţi menţionările din cadrul Cărţii de oaspeţi. 
Deci, iniţial, sincer nu am mai dorit să fie ţinut acest festival, dar am venit cu 

această propunere în faţa dvs. deoarece am avut numeroase cereri pe adresa noastră. 
Repet, va fi o  autofinanţare, tot ce se va încasa pe închirierea spaţiilor se va 

folosi pentru programul artistic. Încercăm să nu cheltuim nici un ban din bugetul local. ” 
 
D-nul  Mariş Remus: 
„ Domnule primar, comisia buget a dat aviz favorabil, dar sunt obligat să 

respect regulamentul. Proiectul de hotărâre nu a întrunit cvorumul legal pentru a fi 
adoptat.” 

 
D-nul  Primar Nicolae Schiau: 

„D-nule Magaon, în unul din mail-uri , o persoană ne compara cu municipiul 
Deva. Cum  în Deva se pot face atâtea manifestări, lumea de acolo participă, şi în 
Hunedoara nu se pot face? Vom afişa pe site de ce nu s-a aprobat proiectul de hotărâre.” 

 
D-nul Răscoleanu Pavel: 
„ Domnilor colegi, propun să fie convocată o şedinţă extraordinară luni, în 

cadrul căreia să votăm din nou acest proiect de hotărâre.” 
 
La punctul 17 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adoptă cu votul 

majorităţii consilierilor în funcţie).  
-     d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare  
- d-lui Gyorfi Jeno care prezintă raportul comisiei de comerţ. 
- d-lui  Buzea Gheorghe care prezintă raportul comisiei de urbanism. 

 
Se dă cuvântul d-nilor consilieri locali: 
D-nul  Magheru  Liviu: 
„Aş dori să se verifice, pe planşă, dacă faţadele prezentate au o legătură cu 

realitatea. Acest bloc poate fi amplasat oriunde, nu se vede un plan zonal. Revin la 
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problema expusă de mine anterior. Nu este prevăzută o parcare, sau nu se menţionează 
că la subsol vor fi garaje.  

 
D-nul  Mariş Remus: 
„Domnule consilier, revin şi eu cu aceeaşi propunere, împreună cu Serviciul 

Sistematizare să elaboraţi un proiect de hotărâre în acest sens.” 
 
Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a 

hotărârii pe ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă  cu 15 voturi „pentru” şi o „abţinere” (d-nul consilier 

Demeter Ilie). 
Art.1 se aprobă  cu 15 voturi „pentru” şi o „abţinere” (d-nul consilier Demeter 

Ilie). 
Art.2 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.182/2007 se aprobă  cu 15 voturi „pentru” şi o „abţinere” (d-nul 

consilier Demeter Ilie). 
 
La punctul 18 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adoptă cu votul 

majorităţii consilierilor în funcţie).  
- d-lui  primar care prezintă Nota de fundamentare. 
- d-lui Mariş Remus care prezintă raportul comisiei de buget. 
- d-lui Şerban Ioan Daniel  care prezintă raportul comisiei juridice. 

 
Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a 

hotărârii pe ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-6 se aprobă în unanimitate. 

   Având în vedere faptul că art. 7 din cadrul proiectului de hotărâre are 
caracter individual (cu privire la persoane) votul va fi secret.  

Se ia o pauză de 5 minute pentru numărarea voturilor şi încheierea 
procesului-verbal de către comisia de validare. 

Comisia de validare, numită în temeiul art.32 din Legea administraţiei 
publice locale nr.215/2001, aprobată prin Hotărârea Consiliului local nr.124/2004, 
modificată prin Hotărârea Consiliului local nr.129/2004, procedând la numărarea 
buletinelor de vot privind numirea echipei de implementare a proiectului de investiţii 
„Dezvoltarea Adăpostului de Urgenţă pe Timp de Noapte din municipiul Hunedoara”, 
precum şi aprobarea parteneriatului între Consiliul Local al Municipiului Hunedoara şi 
unele structuri asociative non profit,  în vederea obţinerii unei finanţări nerambursabile 
în cadrul programelor de interes naţional (PIN): „ Combaterea excluziunii sociale a 
persoanelor fără adăpost prin crearea de centre sociale de urgenţă”, a constatat 
următoarele: 

 
1. Demeter Ladislau – Director Tehnic – Direcţia Tehnică 16 voturi”pentru” 
2. Liana Mirea – Director Economic – Direcţia Economică 16 voturi”pentru” 
3. Nimu Ioan – şef Birou Investiţii 16 voturi”pentru” 
4. Suzana Ricea – inspector – Compartiment Integrare Europeană 16 voturi”pentru” 
5. Victoria Crăciunescu – consilier Direcţia de Asistenţă Socială 16 voturi”pentru” 
 

În urma acestor rezultate,  echipa de implementare a proiectului de investiţii 
„Dezvoltarea Adăpostului de Urgenţă pe Timp de Noapte din municipiul Hunedoara”, 
precum şi aprobarea parteneriatului între Consiliul Local al Municipiului Hunedoara şi 
unele structuri asociative non profit,  în vederea obţinerii unei finanţări nerambursabile în 
cadrul programelor de interes naţional (PIN): „ Combaterea excluziunii sociale a 
persoanelor fără adăpost prin crearea de centre sociale de urgenţă”, este următoarea: 
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1. Demeter Ladislau – Director Tehnic – Direcţia Tehnică; 
2. Liana Mirea – Director Economic – Direcţia Economică; 
3. Nimu Ioan – şef Birou Investiţii; 
4. Suzana Ricea – inspector – Compartiment Integrare Europeană; 
5. Victoria Crăciunescu – consilier Direcţia de Asistenţă Socială. 

 
Art.8-9 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.183/2007 se aprobă în unanimitate 
  
19. Diverse.    
D-nul Mariş Remus : 
"D-lor consilieri, d-nii Şerban Ioan Daniel şi Dan Ioan, şi-au exprimat dorinţa 

de a fi învoiţi. Vă rog să votaţi.”  
Propunerea de învoire a d-nilor consilieri Şerban Ioan Daniel şi Dan Ioan a 

fost aprobată în unanimitate. 
D-nul Secretar Aurel Raţă-Bugnariu: 
„D-nilor consilieri trebuia să depuneţi deja Rapoartele de activitate pentru 

perioada iunie 2006- iunie 2007.” 
D-nul Magaon Jane  prezintă o informare privind vizita delegaţiei 

municipiului Hunedoara ce a participat la  sărbătoarea oraşului Szombathely-Ungaria. 
D-nul Răceanu Viorel  : 
„Am de enunţat 3 probleme. Prima este referitoare la casa de Cultură. Aşa 

cum se prezintă la ora actuală, în haina în care e îmbrăcată este de o frumuseţe rară. Din 
punctul meu de vedere, o dată cu reintrarea în funcţie a activităţii culturale, ar trebui să 
avem în vedere 2 probleme: mizeria şi murdăria din spatele Casei de Cultură, sunt 3 sau 
4 chioşcuri situate pe rezervorul de apă, este necesară repararea rezervorului şi 
reamenajarea completă în aceea zonă, iar gardul din aceea zonă ar trebui reparat. Ar 
mai trebui să vedem ce facem cu aceea casă încă neterminată, trebuie luate măsuri. 

Având în vedere renovarea Casei de Cultură ar trebui să revedem modul de 
reparare a acelei zone din faţă.  

Am auzit că în interior s-a lucrat în sistem de reparare prin chituire a 
marmurei şi a travertinului.  Nu e posibil aşa ceva. Menţionez că am auzit, dar voi merge 
să verific informaţia.  

Am o a doua problemă. Noi am adoptat o hotărâre privind plata pentru 
apele meteorice. Sunt oraşe în ţară care au dat o asemenea hotărâre, sunt altele care nu 
au dat dar aceste hotărâri sunt urmărite cu atenţie, cum se aplică,  în alte localităţi.  

Am avut diverse discuţii cu cetăţenii Hunedoarei pe tema aceasta, pe tema 
modului de calcul a acestei plăţi. 

Eu aş propune, ca primăria, primarul, să organizeze o comisie de oameni 
competenţi care să verifice cum se aplică această hotărâre, dacă se aplică corect şi în 
temeiul legilor care sunt în vigoare în ţară. Spun acesta deoarece este multă nemulţumire 
din partea cetăţenilor municipiului. 

Deci doresc să se înfiinţeze o comisie competentă care să verifice modul de 
aplicare a hotărârii şi apoi să fim informaţi. 

Cea din urmă problemă se referă la organizările de şantier. Lângă casa 
mea este o aşa zisă organizare de şantier, unde lucrează aproximativ 20 de oameni. 
Menţionez că nu există WC. Eu cred că atunci când se aprobă o organizare de şantier ar 
trebui să se impună  şi existenta unui WC provizoriu sau WC ecologic.” 

D-nul  Băloiu Maria: 
„Părinţii elevilor 1-6 din cadrul Şcolii Generale nr.6 solicită trecere pietoni, 

din spatele şcolii către parc CM-uri. Ştiu că este trecere pietoni, colţ Corvinul, dar redau 
textual cum au motivat: aşa cum este trecere pietoni de la Magazinul Leonardo la Parcul 
Rusca.  
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Eu aş mai propune revopsirea acestor treceri de pietoni.” 
 

D-nul  Primar Nicolae Schiau: 
„D-na consilier, aceea trecere de pietoni către Parcul Rusca a fost făcută 

pentru cei care merg la biserica din parc.” 
 
D-nul Popa Mircea Marcel: 
„Toţi circulăm prin municipiul Hunedoara, marea majoritate avem maşini şi 

putem vedea o sumedenie de căruţe care circulă nestingherite prin oraş. Trebuie să luăm 
măsuri.” 

D-nul Primar Nicolae Schiau: 
„ Am reţinut problemele. Avem trasee bine stabilite pe unde pot circula 

aceste căruţe, dacă nu se respectă se pot da amenzi. Sunt de acord cu dvs. este 
deranjant, atât pentru şoferi, cât şi referitor la imaginea ce o creează municipiului. 

Referitor la problemele ridicate de d-nul Răceanu:prolema din spatele Casei 
de Cultură o cunoaştem, d-nul Dragotă a făcut deja somaţiile de evacuare a zonei, a fost 
dat un termen de ridicare a chioşcurilor, deoarece trebuie demolat acel rezervor şi în 
locul lui va trebui să fie construit un rezervor îngropat pentru instalaţia de stins incendii. 

În zonă am dorit să iniţiem un PUD, o clădire frumoasă, dar, spaţiul este 
destul de restrâns, noi am solicitat ICSH-ului o conlucrare pentru a găsi o formulă de a ne 
ceda aproximativ 6 m în adâncime din acel teren, dar am înţeles că nu se poate, este în 
patrimoniul dânşilor. Menţionez că acele chioşcuri le vom desfiinţa. 

Vom emite o adresă către ICSH pentru a repara gardul şi vom mai interveni 
la IAMSAT pentru a se termina aceea construcţie din spatele Casei de Cultură. 

Avem în vedere şi amenajarea din partea din faţă a Casei de Cultură, prin 
repararea acelei porţiuni stricate. Am discutat cu arhitectul, cu constructorul,  toate acele 
bucăţi sparte vor fi înlocuite, se va pune şi o bordură pe margine. Deci se vor face 
reparaţii şi pe partea aceea din faţă. 

În interior nu s-au făcut nici un fel de reparaţii, decât pe partea electrică şi 
instalaţia sanitară. Nu s-a intrat pe lucrarea de arhitectură, zugrăveli. Nu ştiu în ce 
măsură informaţiile dvs. sunt corecte. 

Pot menţiona că pentru amenajarea interioară nu avem bani. 
Referitor la hotărârea cu apele meteorice, noi respectăm întocmai 

realitatea, există o lege, în care sunt date nişte formule de calcul a acestor ape 
meteorice, vom verifica pentru a se vedea situaţia. 

Pentru organizările de şantier, vom urmări ca de acum în acolo să fie 
înfiinţat măcar un WC ecologic.” 

 
D-nul Mariş Remus  : 
 „Întrucât am epuizat punctele înscrise pe ordinea de zi, declar închisă 

şedinţa de azi a consiliului local." 
 
 
 
PREŞEDINTE,                  SECRETAR,                  ÎNTOCMIT,   
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R O M Â N I A 
JUDEŢUL HUNEDOARA 
MUNICIPIUL HUNEDOARA 
CONSILIUL LOCAL 
 
 

PROCES – VERBAL 
 
 
 

Astăzi 3.09.2007, s-a inserat pe site-ul  propriu al instituţiei noastre şi     
s-a procedat la afişarea la sediul Consiliului local al municipiului Hunedoara a 
procesului-verbal încheiat cu ocazia şedinţei extraordinare a Consiliului Local al 
Municipiului Hunedoara din data de 30.08.2007. 
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SECRETAR, 
Aurel Raţă-Bugnariu 

 
 
 
 
 


